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 ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 30.05.2023, în şedinţa ordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 102 din 22.05.2023 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 10 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr.  102/22.05.2023. Lipseşte nemotivat dl. consilier 

Andronic Dumitru. Materialele înscrise pe ordinea de zi au fost comunicate consilierilor locali 

pe suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul preşedinte de şedintă prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

 1. Aprobare proces verbal şedinţa ordinară din 30.05.2023  

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Statutului ADI "AQUA Botoşani" 

 3. Proiect de hotărâre privind avizarea modificării Regulamentului consolidat al 

serviciilor de alimentare cu apă şi de canalizare din Judeţul Botoşani şi acordarea unui 

mandat special reprezentantului CL Leorda pentru aprobarea acestei modificări 

 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea suspendării activităţii Centrului de Zi 

"Îngeraşii Sfintei maria" Leorda 

  5. Diverse 

  

 Se solicită suplimentarea ordinii de zi cu următorul proiect:  

 

 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de colaborare privind privind 

proiectul ”HUB de servicii MMSS – SII MMSS”. 

 

 

 Se supune la vot ordinea de zi propusă şi suplimentarea acesteia. 

  Se aprobă cu un număr de 10 voturi pentru.  

 

Întrucât dl. primar este la o şedinşă de lucru, preşedintele de şedinţă, dl. viceprimar Maloş 

Valerian v-a prezenta proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi. 

 

 1. Aprobare proces-verbal şedinţa ordinară din 30.05.2023 

 

 

Nefiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 
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Se aprobă cu un număr de 10 voturi. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. 

 

  2. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Statutului ADI "AQUA 

Botoşani". 

 

Dl. viceprimar - prezintă proiectul. A fost înaintat la comisii. Se solicită actualizarea 

statutului ADI Aqua Botoşani. 

Dl. Angheluşi - rugăm dl. secretar general să prezinte despre ce este vorba. 

Dl. secretar - prezintă modificările introduse. 

Dl. Grădinaru - materialele au fost trimise spre analiză, fiecare consilier le-a avut, nu este 

necesar să mai prezinte încă o dată dl. secretar aceste aspecte. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 10 voturi. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. 

 

 

3. Proiect de hotărâre privind avizarea modificării Regulamentului consolidat al 

serviciilor de alimentare cu apă şi de canalizare din Judeţul Botoşani şi acordarea unui 

mandat special reprezentantului CL Leorda pentru aprobarea acestei modificări. 

 

Dl. viceprimar - prezintă proiectul. A fost înaintat la comisii. La fel, este necesară 

modificarea Regulamentului consolidat de alimentare cu apă şi canalizare din Judeţul Botoşani. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 10 voturi. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea suspendării activităţii Centrului de Zi 

"Îngeraşii Sfintei Maria" Leorda. 

 

Dl. viceprimar - prezintă proiectul. A fost înaintat la comisii.  

Dl. Angheluşi - după cum ştiţi guvernul are o mare gaură în buget şi prin acea ordonanţă a 

hotărât diminuarea cheltuielilor. 

Dl. Grădinaru - este puţin bizar, toată lumea investeşte în educaţie şi noi dăm la piciaore. 

Nu ştiu ce economie se face la doi salariaţi, unul cu jumătate de normă şi celălalt cu normă 

întreagă. Plus, mai ales acum, este vacanţă, copii nu merg la centru, nu ştiu ce economie se 

face? Este greşit. Dacă această este părerea dlui. primar şi vrea să respecte ordonanţa, asta e. 

Dar cred că sunt alte locuri de unde se pot reduce cheltuieli. 
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Dna. Marin - personalul de la centru şi-a făcut datoria. Se putea vedea din partea 

persoanei responsabile că se implică, copii făceau activităţi recreative, temele şi alte lucruri. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 7 voturi pentru şi 3 abţineri . 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de colaborare privind privind 

proiectul ”HUB de servicii MMSS – SII MMSS”. 

 

 

Dl. primar - prezintă proiectul. A fost înaintat la comisii. MMSS a semnat un contract de 

finanţare privind proiect HUB DE SERVICII MMSS-SII MMSS. Este vorba despre achiziţia de 

echipamente pentru crearea unui sistem on-line de servicii pentru asistenţă socială. 

Dl. secretar - prezintă ceea ce se doreşte prin achiziţia de echipamente pentru serviciul de 

asistenţă socială. 

Dl. Grădinaru - este o activitate cu un volum mare de muncă, la fel ca la dl. secretar care 

trebuie să fie la curent cu legislaţia, aşa şi la asistenţă socială. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 10 voturi. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi. 

 

 

6. Diverse 

 

 

Dl. secretar - aduce la cunoştinţa tuturor consilierilor locali câteva aspecte discutate la 

şedinţa de îndrumare de la Prefectura Botoşani şi anume faptul că s-a semnalat faptul că, 

consilierii locali trebuie să respecte prevedererile codului administrativ cu privire la faptul că 

aceştia trebuie să stabilească program de audienţe pentru cetăţenii comunei. 

Dl. Angheluşi - consider că aceste audienţe nu rezolvă nimic.  

Dl. Grădinaru - vă rog să transmiteţi dlui. primar că ar fi nevoie de 4 maşini de pământ la 

biserică, pentru acoperirea fosei montate în curte. 

Dna. Marin - ca urmare a evaluării naţionale, am avut şi noi performanţe la Leorda. A fost 

elev care a luat 9,55 la matematică. Aşa cum un elev a putut lua 9 şi altul 3, cu acelaşi învăţător 

şi în aceleaşi condiţii, cred că o parte din vină o au părinţii. Ar trebui şi aceştia să pună copii să 

înveţe, nu să vină cu jalba în proţap că nu se face la şcoală. Şi ei au o responsabilitate faţă de 

copii nu numai învăţătorii şi profesorii. Cum putem să le predăm când ei stau cu telefonul sub 

bancă şi se uită la ce vor ei. Este foarte greu. 



4 

 

Dl. Grădinaru - fiecare instituţie şcolară poate face un Regulament de ordine interioară, 

aprobat de Consiliul de administraţie, prin care se poate interzicerea telefoanelor la ore. 

Dna. Marin - avem 5 copii care au promovat şi 5 care nu. Dar şi aceştia se vor înscrie la 

liceu. Alţii nu au fost interesaţi de evaluare, spunând că se duc la profesională şi nu le trebuie. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                            SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,  

MALOŞ VALERIAN                    LUNGU CORNEL 


